



## CE DECLARATION OF CONFORMITY

Manufacturing Plant:: Coretronic Projection (Kunshan) Corporation  
Plant Address: 3<sup>rd</sup> Ave Kunshan, Export Processing Park,  
Kunshan, Jiangsu Province (215300), P.R.C.

Declares under our sole responsibility that the following product.

Company name: Optoma Europe Ltd.  
Product name: DLP Projector  
Model name: X305ST (DAXSZUST)

Company address: 42 Caxton Way,  
Watford Business Park  
Watford, Herts, WD18 8QZ, U.K.

Conforms to the following normative European, and International Standards.

Normative: EN55022:2010 Class B  
AS/NZS CISPR 22:2009, Class B  
EN61000-3-2:2006+ A1:2009 + A2: 2009, Class A  
EN61000-3-3:2008  
EN55024:2010

Following the provision of the normative European Council Directives:

EMC Directive 2004/108/EC  
Low Voltage Directive 2006/95/EC

Date: 19th June 2013

Len Carlton  
Managing Director  
Optoma Europe Ltd

English

Read Manual Before Product Use.


**WARNING!** Improperly replaced batteries may present a risk of leak or explosion and personal injury. Mistreated rechargeable batteries may present a risk of fire or chemical burn. Do not open, mutilate, or expose to conducting materials, moisture, liquid or excessive heat. Do not use or charge the battery if it appears to be leaking, discolored, deformed, or in any way abnormal. Do not leave your battery discharged or unused for extended periods. Do not short circuit. Your device may contain an internal, rechargeable battery that is not replaceable. Battery life varies with usage. Non-operational batteries should be discarded according to local laws. If no laws or regulations govern, dispose of your device in a waste bin for electronics.


**WARNING!** The power supply is for indoor use only. Only use the power supply included with your product. Do not attempt to repair or use a damaged power supply. Do not immerse the power supply in water or subject it to physical abuse. Inspect the power supply regularly for cable, plug, and casing damage.

Use Guidelines: Safe & Proper Use of Your Product

- Do not open or modify the product. No user-serviceable parts are inside. Do not disassemble or attempt to service this product.
- Use this product only with listed ITC computers.
- Use only Logitech-provided power supply devices with this product. Do not modify the power supply. Do not charge your product during an electrical storm.
- This is not a Children's Product and is not intended for use by children under 14 years old.
- Do not immerse product in any liquid or expose to moisture. Moisture will corrode the inner electronics.
- Do not use near a heat source.
- Long periods of repetitive motion using the product may be associated with nerve, tendon or muscle injury in your hands, wrists, arms, shoulders, neck or back. See a qualified health professional if you believe these medical conditions to exist. Also, read guidelines at [www.logitech.com/comfort](http://www.logitech.com/comfort).
- This product is safe under normal and reasonably foreseeable misuse operating conditions. If product is operating improperly, call Logitech support. Product must be returned to Logitech for any service or repair.
- Any changes or modifications to the product that are not expressly approved by Logitech may void the user's authority to operate the equipment and your warranty.
- This product may use a non-serviceable, rechargeable battery, which should last the duration of the product's warranty period under normal use. Do NOT change the battery yourself. If the battery has died and you do not want Logitech to replace it, you should follow the disposal instructions in the documentation that accompanies your product. Also, consult local laws and regulations for the proper disposal of batteries and electronic devices in your region. If no local laws exist governing electronic waste disposal, place your product and its battery in a waste bin for electronic devices.
- Refer to product Quick Start Guide for use instructions.

Logitech Compliance. For Product Safety, EMC, and RF information, go to [www.logitech.com/compliance](http://www.logitech.com/compliance). Maintenance is not required for product compliance.

 Disposal of waste batteries. If this product contains batteries, do not dispose of them with other household waste. Instead, hand them over to the appropriate collection point for recycling. These batteries do not contain Mercury, Cadmium, or Lead above the levels defined by the battery directive 2006/66/EC.

 Disposal of Electrical & Electronic Equipment. This symbol indicates that this product should not be treated as household waste. Instead hand it over to the appropriate collection point for the recycling of electrical and electronic equipment which will conserve natural resources.

Ensuring proper product and battery disposal prevents potential negative consequences for the environment and human health, which may be caused by inappropriate handling. For more information, contact your city, your local household waste disposal service, the place of purchase, or go to [www.logitech.com/compliance](http://www.logitech.com/compliance).

The product and packaging will bear one of the following marks:



Please refer to product declaration on Logitech website for applicable CE mark

Logitech Europe S.A., EPFL - Innovation Park, Daniel Borel Innovation Center, 1015 Lausanne, Switzerland, hereby declares that this Radio-Frequency peripheral is in compliance with the essential requirements and other relevant provisions of Directive 1999/5/EC. The Declaration of Conformity can be retrieved at [www.logitech.com/compliance](http://www.logitech.com/compliance), accessible by relevant product name. EEE Direktili ile uyumludur.

Logitech Limited Hardware Warranty - A Summary

Logitech warrants that its hardware product shall be free from defects in materials and workmanship for the length of time identified on the product package beginning from the date of original retail purchase, but in no instance shall this be less than two (2) years. See [www.logitech.com/support](http://www.logitech.com/support) for specific warranty information about your product and procedures to act on a warranty claim.

Logitech's entire liability and your exclusive remedy for any breach of warranty shall be, at Logitech's option, to repair or replace the product, or to refund the price paid, provided that the hardware is returned to the point of purchase or such other place as required by law along with a receipt. Warranty protections are in addition to rights provided under local consumer laws and may vary among countries. See the full warranty information to know your consumer rights and the additional protections provided by this product warranty.

Logitech Address: Logitech, Inc. 7600 Gateway Blvd. Newark, California 94560.

For European Union Consumers Only: Please note that in the European Union, any warranty period less than two years shall be increased to two (2) years.

Manufacturer: Logitech Europe S.A., EPFL - Quartier de l'Innovation, Daniel Borel Innovation Center, 1015 Lausanne, Switzerland.

Importer: Logitech Europe S.A., Takenhofplein 3, 6538 SZ Nijmegen, Netherlands.

Legal Representative: Logitech Ireland Services Ltd., 3400 Airport Business Park, Kinsale Road, Cork, Ireland.

Full Warranty Information: [www.logitech.com/support](http://www.logitech.com/support)

Français

Lire le manuel avant utilisation.


**AVERTISSEMENT!** Un remplacement incorrect des piles peut présenter des risques de fuite, d'explosion et de blessure. Les piles rechargeables peuvent présenter des risques d'incendie ou de brûlure chimique si elles ne sont pas manipulées comme il se doit. Évitez d'ouvrir, d'abîmer ou d'exposer les piles à des matériaux conducteurs, à l'humidité, à des liquides ou à une chaleur excessive. Ne les utilisez pas et ne les rechargez pas si vous observez une fuite, une décoloration, une déformation ou une quelconque anomalie. Ne laissez pas les piles déchargées ou inutilisées pendant de longues périodes. Ne pas court-circuiter. Il est possible que votre dispositif contienne une pile rechargeable interne ne pouvant pas être remplacée. La longévité de la batterie/des piles varie en fonction de leur utilisation. Les piles hors d'usage doivent être mises au rebut conformément aux directives locales. S'il n'existe aucune loi ou aucun règlement en vigueur, veuillez jeter votre dispositif dans un bac dédié au recyclage d'appareils électroniques.


**AVERTISSEMENT!** Le boîtier d'alimentation est conçu exclusivement pour une utilisation en intérieur. Utilisez le boîtier d'alimentation livré avec le produit uniquement. Ne réparez ou n'utilisez pas un boîtier d'alimentation endommagé. Ne plongez pas le bloc d'alimentation dans de l'eau et manipulez-le avec précaution. Vérifiez régulièrement que le boîtier d'alimentation ne présente pas de défaillance au niveau du câble, de la fiche ou du boîtier.

Consignes d'utilisation: sécurité et utilisation correcte de votre produit

- N'ouvrez pas et ne modifiez pas le produit. Ce produit ne contient aucune pièce susceptible d'être réparée par l'utilisateur. Ne démontez pas ce produit ou n'essayez pas de l'entretenir vous-même.
- Utilisez ce produit uniquement avec les dispositifs ITE indiqués.
- Utilisez uniquement les systèmes d'alimentation fournis par Logitech avec ce produit. Ne modifiez pas le bloc d'alimentation. Ne chargez pas votre produit en cas d'orage.
- Ce produit n'est pas destiné aux enfants et n'est pas adapté aux enfants âgés de moins de 14 ans.
- N'exposez pas le produit à des liquides ou à l'humidité. Ses composants électroniques internes risqueraient de s'oxyder.
- N'utilisez pas le produit à proximité d'une source de chaleur.
- Les mouvements répétitifs liés à l'utilisation prolongée du produit peuvent provoquer des blessures au niveau des nerfs, des tendons ou des muscles dans les mains, les poignets, les bras, les épaules, le cou ou le dos. Si vous ressentez un de ces symptômes, consultez un médecin. Veuillez également lire les consignes relatives au confort sur le site [www.logitech.com/comfort](http://www.logitech.com/comfort).
- Ce produit est considéré comme sûr dans des conditions d'utilisation normales et des conditions d'utilisation incorrectes raisonnablement prévisibles. En cas de dysfonctionnement du produit, contactez l'assistance technique Logitech. Le produit doit être renvoyé à Logitech pour tout entretien ou réparation.
- Toutes modifications ou tous changements apportés au produit par l'utilisateur sans l'accord exprès de Logitech annulent ses droits d'utilisation de l'équipement ainsi que la garantie.
- Ce produit peut utiliser une batterie rechargeable non réparabile devant fonctionner tout au long de la période de garantie du produit dans des conditions d'utilisation normale. NE remplacez PAS la batterie vous-même. Si vous constatez que la batterie est hors d'usage et ne souhaitez pas que Logitech la remplace, reportez-vous aux consignes de recyclage spécifiées dans la documentation fournie avec le produit. Reportez-vous à la législation locale pour la mise au rebut des batteries et des appareils électroniques. S'il n'existe aucune législation locale concernant leur recyclage, veuillez jeter le produit (et sa batterie) dans une poubelle réservée aux dispositifs électroniques.
- Reportez-vous au guide de démarrage rapide du produit pour les consignes d'utilisation.

Conformité Logitech. Pour les mentions de sécurité, EMC et RF relatives au produit, rendez-vous sur [www.logitech.com/compliance](http://www.logitech.com/compliance). Ce dispositif ne requiert aucun entretien pour rester en conformité.

 Mise au rebut des batteries usagées. Si ce produit contient des piles, elles ne doivent pas être jetées avec les autres déchets ménagers. Elles doivent en revanche être déposées dans un centre de recyclage adéquat. Ces piles ne contiennent pas de mercure, de cadmium ou de plomb en quantité supérieure à celle définie dans la directive relative aux piles 2006/66/EC.

 Mise au rebut d'équipements électriques et électroniques. Ce symbole indique que ce produit ne doit pas être traité comme un déchet ménager. Il doit en revanche être déposé dans un centre de collecte adéquat pour le recyclage des équipements électriques et électroniques qui contribue à la conservation des ressources naturelles.

En recyclant ce produit et ses piles de façon appropriée, vous participez à l'effort de réduction des conséquences négatives pour l'environnement et pour la santé humaine qui pourraient être causées par une gestion inadéquate. Pour en savoir plus, contactez votre municipalité, votre service de traitement des déchets ménagers, votre point de vente ou rendez-vous sur [www.logitech.com/compliance](http://www.logitech.com/compliance).

Le produit et l'emballage comportent l'une des marques suivantes:



Reportez-vous aux Informations du produit sur le site Logitech pour la marque CE applicable.

Par la présente, Logitech Europe S.A., EPFL - Innovation Park, Daniel Borel Innovation Center, 1015 Lausanne, Suisse, déclare que ce périphérique à radiofréquence est conforme aux exigences essentielles et aux autres dispositions pertinentes de la directive 1999/5/CE. Vous trouverez la Déclaration de conformité sur le site [www.logitech.com/compliance](http://www.logitech.com/compliance), accessible à partir du nom du produit. EEE Direktili ile uyumludur.

Garantie matérielle limitée de Logitech - Récapitulatif

Logitech garantit que son produit matériel est exempt de tout défaut matériel et de fabrication pour la période indiquée sur l'emballage à partir de la date d'achat d'origine. Cette période ne peut en aucun cas être inférieure à deux (2) ans. Pour les informations spécifiques relatives à la garantie de votre produit et les procédures de réclamations de garantie, rendez-vous sur [www.logitech.com/support](http://www.logitech.com/support).

En cas de rupture de garantie, l'intégralité de la responsabilité de Logitech et votre recours exclusif consisteront, à la discrétion de Logitech, à réparer le matériel ou à le remplacer, ou à rembourser le prix d'achat, sous réserve que le produit soit renvoyé au point de vente ou à tout autre lieu indiqué par la loi, accompagné d'un justificatif d'achat. La protection offerte par cette garantie vient s'ajouter aux droits conférés par la législation locale relative aux droits des consommateurs et peut varier selon les pays. Consultez les informations complètes sur la garantie pour connaître les droits des consommateurs et les protections supplémentaires offertes par la garantie de ce produit.

Adresse de Logitech: Logitech Inc. 7600 Gateway Blvd. Newark, CA 94560. Avis aux consommateurs de l'Union européenne: Dans l'Union européenne, toute période de garantie inférieure à deux ans doit être rallongée pour atteindre une durée totale de deux (2) ans.

Fabricant: Logitech Europe S.A., EPFL - Quartier de l'Innovation, Daniel Borel Innovation Center, 1015 Lausanne, Suisse.

Importateur: Logitech Europe S.A., Takenhofplein 3, 6538 SZ Nijmegen, Pays-Bas.

Représentant légal: Logitech Ireland Services Ltd., 3400 Airport Business Park, Kinsale Road, Cork, Irlande.

Informations complètes sur la garantie: [www.logitech.com/support](http://www.logitech.com/support)

## Regulation & Safety Notices

*This appendix lists the general notices of your projector.*

### **FCC notice**

This device has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device pursuant to Part 15 of the FCC rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This device generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications.

However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this device does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the device off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the device and receiver.
- Connect the device into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/television technician for help.

### **Notice: Shielded cables**

All connections to other computing devices must be made using shielded cables to maintain compliance with FCC regulations.

### **Caution**

Changes or modifications not expressly approved by the manufacturer could void the user's authority, which is granted by the Federal Communications Commission, to operate this projector.

## **Operation conditions**

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

1. This device may not cause harmful interference and
2. This device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

## **Notice: Canadian users**

This Class B digital apparatus complies with Canadian ICES-003.

## **Remarque à l'intention des utilisateurs canadiens**

Cet appareil numérique de la classe B est conforme à la norme NMB-003 du Canada.

## **Declaration of Conformity for EU countries**

- EMC Directive 2004/108/EC (including amendments)
- Low Voltage Directive 2006/95/EC
- R & TTE Directive 1999/5/EC (if product has RF function)

### **Disposal instructions**



**Do not throw this electronic device into the trash when discarding. To minimize pollution and ensure utmost protection of the global environment, please recycle it.**